
 

Vragen vergaderstukken gemeenteraad of raadscommissie Ridderkerk 

Algemene informatie 

 Onderwerp/omschrijving vergaderstuk: Ontwikkelperspectief Centrum 2035 

 Vergaderdatum:  

 Steller en fractie: Karin Kayadoe, Michel Ouwens, Arjan Nugteren, Leefbaar Ridderkerk 

 Portefeuillehouder: wethouder Van Os 

 Datum indiening vraag bij griffie: 30 april 2020 

 Datum ontvangst beantwoording college bij griffie: 22 mei 2020 

Vragen en antwoorden 

Vraag 1  

a. 30.000 euro onderzoek ontmoetingsplekken jeugd 

b. 50.000 euro voor gerichte actie richting winkelformules 

c. 30.000 euro voor onderzoek behoefte laagdrempelige ontmoetingsfunctie 

ouderen/wijkbewoners 

Graag specificatie totstandkoming van deze bedragen. 

Antwoord 1 

a. Het onderzoek houdt onder andere in het voeren van gesprekken met jongeren, omwonenden 

en ondernemers, het bedenken van de juiste locaties met bijbehorende voorwaarden en het in 

beeld brengen van het draagvlak.  

b. We hebben gebruik gemaakt van ervaringen van andere gemeenten (o.a. Beverwijk) om dit 

bedrag in te schatten.  

c. Het onderzoek houdt onder andere in het voeren van gesprekken met ouderen/wijkbewoners, 

omwonenden en ondernemers, het bedenken van de juiste locaties met bijbehorende 

voorwaarden en het in beeld brengen van het draagvlak.  

Vraag 2 

Op welke gronden is de aanvraag vernieuwing en modernisering ‘blauwe koepel’ Jorisplein in het 

centrum afgewezen? De koepel is in belabberde staat; gaat de gemeente de kosten op zich 

nemen om deze te gaan onderhouden? Moet met vernieuwing gewacht worden tot het hele 

centrumplan in de stijgers staat?  



Antwoord 2 

Wij waren bereid om in overleg en samenspraak met de betreffende vastgoedeigenaar te zoeken 

naar een integrale oplossing voor die plek. De uitstraling zou namelijk op meerdere punten 

moeten worden verbeterd en naar onze mening zou dit niet alleen kunnen door een nieuw afdak 

te plaatsen. Het plan paste ook niet in het bestemmingsplan. Wij hebben aangeboden om samen 

met de betreffende vastgoedeigenaar te kijken naar een goede inpassing. De betreffende 

vastgoedeigenaar stond niet open voor een integrale benadering. Wij blijven met partijen in 

gesprek en zullen ook voor dit element blijvend openstaan voor aanpassingen. 
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